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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  

data de 13.02.2015 
 
 

Având în vedere faptul că preşedintele de şedinţă lipseşte, se va alege din rândul 
consilierilor locali prezenţi un preşedinte de şedinţă pentru perioada13.02.2015 – 31.03.2015.  

Domnul Bucaleț Victor, cel mai în vârstă dintre consilieri, propune ca doamna consilier 
Fărcaş Bianca Magdalena să fie preşedinte de şedinţă pentru perioada13.02.2015 – 31.03.2015. 

 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena, pre ședinte de ședin ță propus:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 19 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Rusu Constantin și Muzsic Robert. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:domnul primar Viorel Arion şi 
domnul secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

Dau cuvântul domnului  primar pentru a  prezenta ordinea de zi.” 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Ordinea de zi rămâne neschimbată. ” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena, pre ședinte de ședin ță propus:  
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate. ” 
 

 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
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                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
Dna. Radu Carollina:  
„Dna. preşedinte, eu la art. 13, la punctul 2 şi la punctul 5, o să mă abţin, pentru că 

sunt referiri la Spital. Poziţiile care se referă la Spital. Deci punctul 5…” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena, pre ședinte de ședin ță propus:  
„Deci, punctul 2 şi punctul 5.” 
 
Dna. Radu Carollina:  
„Art. 13, punctul 2 şi punctul 5.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena, pre ședinte de ședin ță propus:  
„Mulţumesc.”  

 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 13.02.2015 – 31.03.2015. 
             -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- se prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 

Dl. Bucale ţ Marian:  
„Propun pe dna. consilier Fărcaş Bianca.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Alte propuneri? Nu sunt.” 
 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1- se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și 1 vot ”abținere” (Farcaş Ladislau). 
Art.2- se aprobă în unanimitate.   
Hotărârea nr.47/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al Municipiului 
Hunedoara pe anul 2015 și a estimărilor pe anii 2016-2018. 
                 -  d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -  se prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 

- se prezintă  raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- se prezintă raportul comisiei de urbanism – aviz favorabil. 
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- se prezintă raportul comisiei de comerţ – aviz favorabil. 
- se prezintă raportul comisiei de cultură –aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Prima problemă pe care vreau să o ridic, este următoarea. Aprobăm Bugetul pe 2015 

şi estimat 2016, 2017, 2018. La o primă analiză, a veniturilor realizate în 2015, rezultă că practic 
veniturile realizate din subvenţii locale şi veniturile care sunt realizate de Primărie, suma este de 
100.000, 118.900, a scăzut pur şi simplu sumele provenite din Fondurile Europene. Dacă ne uităm 
pe previziunile de pe anii 2016, 2017, 2018, toate aceste previziuni de Venituri, sunt sub nivelul 
realizărilor previzionate, sub nivelul Bugetului pe anul 2015. Întrebarea mea, este următoarea. În 
fundamentarea Bugetului, a estimărilor pe anul 2016, 2017, 2018, s-a ţinut cont totuşi şi de 
Veniturile care urmează să fie realizate, conform…De exemplu dăm Ştrandul în folosinţă…pentru 
că sunt nişte studii de fezabilitate în care sunt prognozate nişte Venituri, da? După aceea, 
investiţiile pe care le-am făcut, la Castel, le-am făcut încolo, încoace, deci normal ar fi trebuit ca 
aceste estimări pe 2016-2017, în Veniturile prognozate, ar trebui să reflecte aceste Venituri, la 
investiţiile pe care le face Primăria în această perioadă. Este prima problemă pe care o am, a doua 
problemă care este, la Buget, este, sigur că am cuprins în, este rezervată ca şi Active financiare, 
înfiinţarea celor două Societăţi, care, am zis, că se fac, da? De deratizare şi cea care am aprobat-o 
acum, cu transportul. Problema care se pune, este, la fel aceste venituri financiare, aceste active 
financiare, ar trebui să ne aducă şi ele nişte venituri. Doar să facă nişte investiţii de dragul de a 
face, aşa cum am făcut şi alte Societăţi care sunt proprietatea Primăriei, care sunt proprietatea, 
acţionarul principal este Primăria, fără să se întoarcă nici măcar acel minim 50%, prevăzut de 
Ordonanţa 64, sub formă de subvenţii, zic eu că nu prea este în regulă şi propun ca pentru perioada 
următoare, să se ţină cont de aceste elemente. O altă problemă care vreau să o ridic,  este faptul 
că dacă , aşa cum am mai spus, dacă analizăm Veniturile, comparativ cu Cheltuielile, dacă nu vom 
realiza totuşi nişte activităţi, vom propune ca în perioada următoare să stimulăm agenţii economici 
ca să avem venituri la Buget, având toate şansele să nu ne mai putem finanţa, pentru că din Nota 
de fundamentare, Veniturile pe care le încasăm prin Impozite şi taxe pe proprietate şi mai avem la 
Taxe şi Impozite, practic dacă nu vom majora aceste Venituri, în aşa fel încât, sumele defalcate, 
atât din impozitul agenţilor economici, cât şi celelalte, care sunt în zona noastră…Bugetul, nu ştiu 
dacă vom putea suporta…De exemplu, 500.000 pentru F.C. CORVINU, ok, zicem că trebuie să-l 
susţinem, le dăm 500.000 lei, că mai avem nişte cheltuieli, am preluat administrarea Pieţei cam din 
câte am reţinut din suma totală este de 2.107.000 la „Alte servicii publice, private”, care practic, 
marea parte din ele sunt cheltuielile care le preluăm de la Piaţă, din care la sfârşitul anului trecut, ni 
s-a spus că a avut excedent, ok! Excedentul nu a fost…care nu au fost achitate. Deci acestea sunt 
problemele, în mare, cele care sunt la…” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Amendamente nu faceţi?” 
  
 
Dna. Mornea Maria:  
„…Sunt cele care sunt, referitoare la Bugetul local. La „Lista de Investiţii”, nu are rost 

să reiau discuţiile pe care le-am avut.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Concret, vă rog.”  
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Dna. Mornea Maria:  
„Concret, vreau să fac următorul amendament. De la „Realizare drumuri de acces la 

Grădina Zoologică”, 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Spuneţi-ne cap.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„…cap.67…”Lucrări în continuare…punctul „b”, alin….71.01.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Deci alin. 3, da?” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Da. Pe coloana „…bugetare”, în loc de 204, 104 şi deschiderea unui nou alineat, 

„Reabilitare drumuri”.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Există la cap. 84.02, „Transporturi şi drumuri”, eventual la cap. „b” la „Lucrări noi.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Da, la „Lucrări noi”, ”Reabilitare drumuri locale”, nu pot să spun acum local ce este, 

această sumă de 100.000 pe total, cât şi…” 
 
Dna. Popa Ani şoara:  
„Trebuie modificată anexa 1.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Da şi Anexa 1, modificată în mod corespunzător.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Mulţumesc. Mai aveţi şi alt amendament?” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Mai am o problemă, tot la Buget, este aceea listă cu evenimentele.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Programul de evenimente.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Programul de evenimente. Anul trecut am aprobat, dacă bine îmi aduc aminte, acum 

este de 1.500.000, da, acum am venit cu suplimentări, şi acum suma este de 1.500.000. Propun ca 
suma 1.576.045. Deci propun ca suma să rămână la nivelul celui de anul trecut şi suma respectivă 
să meargă pe alte Cheltuieli, cu „Bunuri şi servicii”, că banii tot acolo sunt.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Deci, dna. Mornea, este un amendament, probabil, nu o propunere?” 
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Dna. Mornea Maria:  
„Da.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Numai puţin. Dacă îmi permiteţi să intervin şi eu.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Lăsaţi-o să termine.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Nu, nu, vă rog!” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Ba da, că este important aceasta. Înainte de a lua o hotărâre, n-am discutat.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Deci, pe rând dl. Crişan, toată lumea pe rând, că altfel nu ne mai înţelegem şi 

pierdem ideile. Spuneţi dna. Mornea.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Amendamentul este următorul. Fiecare acţiune, din acest program de evenimente să 

fie aprobat în Consiliul Local.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Corect.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„La Hotărârea, adăugăm la art. 14 sau 15, în loc de …renumerotăm.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Dna. Mornea, părerea mea, art. 4, eventual un nou aliniat.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Da. Un aliniat nou. La art. 4, da? Sumele, deci, fiecare, utilizarea sumelor, din 

programul de evenimente, se va face cu aprobarea Consiliului Local.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Deci, va rămâne neschimbat, dar se va face.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Deci suma rămâne neschimbată, urmând ca în calendarul de evenimente…” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Corect." 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Eliminăm…” 
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Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Programul de evenimente, să fie aprobat în Consiliu.” 
 
Dl. Artean Mircea:  
„Pentru luna următoare.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Da.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Pentru luna următoare.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Îi dau cuvântul d-lui. Primar, să vă răspundă.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Diferenţa faţă de eveniment, noi am mai tăiat din evenimente, dacă va-ţi uitat şi 

comparat cu luna trecută. Diferenţa provine dintr-un eveniment nou, pe care vrem să-l creăm. Este 
vorba de Târgul Castelelor. De aceea apare acolo suma de 4 miliarde lei, nu putem să cuantificăm 
la modul foarte exact cât va costa, acest Târg al Castelelor, pentru că depinde foarte mult de 
participanţi. Avem 21 de confirmări până în acest moment, inclusiv, Castele şi Cetăţi din toată 
Europa. În funcţie de numărul de persoane, noi am aprobat anul trecut, dacă vă aduceţi aminte, să 
suportăm cheltuielile de cazare, de masă şi două persoane pentru fiecare participant şi câte un 
stand, care va fi realizat pe cheltuiala noastră. De aici provine incertitudinea acestei sume. Pentru 
că nu putem şti. Eu v-aş propune, dna. Mornea, altceva. Haideţi să facem, aţi adus în discuţie şi 
Corvinu, de fiecare dată când aprobăm cotizaţi pentru Corvinu, pentru luna următoare, să aibă 
obligaţia să vină să prezinte în Consiliu Local, pe ce s-au cheltuit banii şi tot aşa la Târgul de 
evenimente, vine Direcţia respectivă şi prezintă pe ce se cheltuiesc banii.”  

 
Dna. Mornea Maria:  
„Deci, să vină înainte. Nu după ce…” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Se întâmplă ca evenimentul să fie în data de 24 şi noi avem şedinţă în data de 28.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Ştim cu o lună înainte, de fapt, că evenimentul va avea loc în data de 24, da? Şi îl 

aprobăm în luna anterioară evenimentului, da? Pentru că la aceste evenimente, dau un exemplu, 
„Festivalul tineretului”, da? Nu acesta. „Zilele Hunedoarei”, deci eu ştiu că, normal toate acele 
tarabe, care se pun acolo şi se întind pe toată zona, unde au loc evenimentele, trebuie să plătească 
o taxă la Primărie. 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Plătesc.” 
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Dna. Mornea Maria:   
„Deci acele venituri, vreau să se regăsească, să avem un Buget de „Venituri şi 

Cheltuieli” la fiecare eveniment, da? Deci în momentul în care vine şi am nu ştiu câţi mp, pe care 
Ovidiu îşi pune taraba acolo, sau dna. Olariu, deci să ştim sumele, cu cât se închiriază, locurile 
respective, să ştim şi ce venituri… ” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Aproximativ.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Aproximativ.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Că nu ştim exact.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Sunt deja aprobate, dna. Mornea. Le-am aprobat anul trecut în Noiembrie sau 

Decembrie.” 
 
Dl. Bucale ţ Marian:  
„Tarifele, da.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Tarifele. Da. Dar vreau să ştiu o estimare a Veniturilor şi Cheltuielilor, da? Pe 

eveniment.  Să vedem dacă de fapt evenimentul ne-a adus sau nu ne-a adus nişte venituri.”  
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„O să vă dea lămuriri dna. Combei.” 
 
Dna. Combei Anda:  
„Dvs. doriţi ca să fac o hotărâre de consiliu pentru fiecare eveniment?” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Da.” 

 
Dna. Combei Anda:  
„Dacă cumpărăm doar coroane, doriţi ca să vă fac şi acolo? Vorbesc foarte serios, 

avem evenimente, de exemplu comemorările, unde cumpărăm doar coroane.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Deci să ştiţi că şi eu ştiu să fiu ironică.” 
 
Dna. Combei Anda:  
„Păi nu, dna. Mornea, dar v-am întrebat ca să ştiu.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Două secunde. Ai în luna Decembrie evenimente, vi cu ele în Consiliu în luna 

Noiembrie şi îmi spui ce faci.” 
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Dna. Combei Anda:  
„Da, dna. Mornea, am înţeles, dar vă mai întreb încă o dată…” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Deci încă o dată spun, deci îmi spui ce faci. Şi noi consilierii vedem dacă aprobăm 

suma respectivă sau nu.” 
 
Dna. Combei Anda:  
„Bun, am înţeles. Mai întreb o dată.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Da. Şi dacă, vi acolo cu atâtea coroane trebuie să depunem, facem aceasta, facem 

cealaltă, să vedem .” 
 
Dna. Combei Anda:  
„Păi atunci, dacă aş putea să fac, pe trimestru cu toate evenimentele care…” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Nu pe trimestru, pe lună, că  şedinţele le avem lunar.” 
 
Dna. Combei Anda:  
„Păi vă prezint dinainte, pe trimestru în şedinţele care, evenimentele care o să fie.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Dar de ce nu lunar?” 
 
Dl. Magaon Jane:  
 „Pe 5 ani.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Dar veniţi anual. Aţi mai venit anual, da? Deci, despre asta este vorba.” 
 
Dna. Combei Anda:  
„Alte întrebări legate de evenimente?” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Nu. Eu nu am. Amendamentul pe care îl fac la art. 4, un nou aliniat aprobarea 

cheltuielilor pentru aceste evenimente să se facă cu o lună înainte de aceste evenimente, în 
Consiliul Local. Cu fundamentarea lor.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Mulţumesc. Dl. Crişan.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„A vorbit dna. Mornea tot ce se putea. Aş vrea să nu ne mai certăm, ca e deliciul 

presei.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Pai da. Nu am avut de gând.” 
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Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Nu ştiu la ce punct este, dar investiţia de la cortul respectiv de 160.000, să rămână 

doar 60.000 şi restul să intre în modernizarea pieţei Obor.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Dl. consilier, vă rog amendamentul.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Amendamentul, tăierea valorii de la cortul din cadrul Castelului de 160.000 lei, ca 

investiţie într-o modernizare a pieţei Obor. Valoarea este de 100.000 lei reducere. Rămâne doar 
60.000 pentru cort.” 

 
Dna. Mornea Maria:  
„Îmi daţi voie să fac…” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Da.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Numai puţin. Dl. Crişan, la cap. 67.02, „Cultură”, la  „Alte cheltuieli de investiţii.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Exact.” 

  
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Alin.3, „Achiziţionare cort pentru cununii la Castelul Corvinilor”, unde este suma de 

160.000…” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Rămâne 60.000.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Rămân 60.000.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Şi diferenţa de 100.000, o dăm?” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„La modernizare piaţă Obor.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Este la cap. 54.02 „Alte cheltuieli de investiţii, dotări”, la „Modernizare piaţa Obor.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Exact.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„În loc de 30.000, 130.000.” 
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Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Şi mai am încă una. De la studiul de fezabilitate, de la 49.000, la 30.000, restul de… 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Care studiu de fezabilitate?” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„67.02.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Studiu de fezabilitate de la 50.000, la 30.000, adică reduc cu, de la 49.000 la 30.000, 

reduc cu 19.000, pentru Grădina Zoologică.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Şi se adaugă la…” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Care studiu?” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Deci este la cap. 67.02, tot „Cultură”, la  „Alte cheltuieli de investiţii şi dotări”, la 

punctul 1, alin. „c”, ar veni, „Realizare studiu de fezabilitate, casă de bilete şi extindere parcare”, aici 
vă referiţi?” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Da,da. La studiul de fezabilitate.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„În loc 49.000, 30.000, şi diferenţa?” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Rămâne 30.000.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Şi diferenţa?” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Şi diferenţa unde rămâne?” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Şi diferenţa la Grădina Zoologică.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„La animale.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Achiziţionarea de animale pentru Grădina Zoologică? „  
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Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Da.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Deci mai jos.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Da.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Aici va fi 169.000.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Şi pe Buget, 69.000.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Pe Buget, 69.000, da.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Vis – a – vis de amendamentul făcut de dl. Crişan, o să rog pe dna. Bucur să ne 

spună.” 
 
Dna. Bucur Lilica:  
„Este contract încheiat. Este contract de servicii încheiat cu o firmă ca să ne facă 

studiul de fezabilitate, 82.000 cu tot cu TVA. Până la sfârşitul anului.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„O întrebare. În general, aprobările sunt înainte sau după? Prima dată, sparg şi după 

aceea întreb „pot să vă sparg uşa?” 
 
Dna. Bucur Lilica:  
„Sunt angajamente de anul trecut.” 
 
Dna. Popa Ani şoara:  
„Sunt angajamente de anul trecut, se preiau.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Atunci de ce este trecut la „Lucrări noi”?” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Nu. Aici este trecut la alte „Cheltuieli de investiţii şi dotări”.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Noi acum, Bugetul acesta îl aprobăm ca o estimare în 2016-2018, nu? Atunci, noi ce 

aprobăm aici, pentru 2016-2018 „Lucrări noi”, înseamnă că sunt bugetate, băgate gata, anul viitor 
nu mai trebuie să facem nimic. Am aprobat, eu nu am văzut. Eu recunosc, nu am văzut, şi acum 
când mi se pare că este mult, nu putem decât să aprobăm anul trecut pentru…”  
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Dna. Popa Ani şoara:  
„Doar comenzile şi contractele încheiate. Nu şi propunerile.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Când s-a făcut 49.000, studiul de fezabilitate? Cam mulţi bani.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Dl. Crişan, ultima întrebare.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Cine stabileşte valoarea cuantumului studiilor de fezabilitate, în general? Cine 

stabileşte valoarea cuantumului, de exemplu pentru Casa Poporului, pentru Biserică, cine stabileşte 
cuantumul valorii de fezabilitate. Cine stabileşte?” 

 
Dna. Popa Ani şoara:  
„Raportul dintre cerere şi ofertă. Piaţa.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Mulţumesc. Dl. Bobouţan.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
„Am două amendamente. La art. 3, din cap. 70.02, de pe „Lista de investiţii”, „Locuinţe, 

servicii şi dezvoltare publică”, „Alte cheltuieli de investiţii, dotări”, poziţia 10, „Reabilitare faţadă 
principală, zonă acces la imobil de pe str. Libertăţii, nr.13”, din cei 80.000, se vor lua 70.000 şi se 
vor muta la cap. 65.02, „Învăţământ”, poziţia 5, „Reabilitare termică imobil Şcoala Gimnazială, nr.2” 
şi se modifică „proiectul de hotărâre privind aprobarea Bugetului local pe 2015, după art. 13, 
introducerea unui nou art. cu următorul cuprins, „Se aprobă programul anual de achiziţii publice 
pentru anul 2015, aprobat prin dispoziţia nr.3363/2014, „privind aprobarea proiectului programului 
anual de achiziţii publice pentru anul 2015, a primarului Municipiului Hunedoara, conform anexei 
nr.13. La art.15, anexele 1, 13 fac parte integrantă din prezenta hotărâre, de la art.14, se vor 
renumerota art. în mod corespunzător.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Mulţumesc. Dna. Takacs.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
„Nu am amendament, însă doresc să spun în şedinţă ceea ce am zis şi înainte, când 

am discutat cu colegii. Legat de Investiţii. La străzi, am înţeles că din Iunie, o să se reabiliteze şi 
zona Ceangăi, acum să nu introducem ca şi punct nou la străzi. Eu chiar sper ca această zonă, 
„Ecaterina Varga” şi str. Carpaţi, să fie anul acesta măcar început. Sper ca promisiunile făcute să se 
realizeze. La Castel, am văzut investiţiile, sunt de acord ca zona Castelului să se dezvolte, însă 
cred că costă foarte mulţi bani, aşa cum şi colegii mi-au zis înainte, să adopte o atitudine cu 
adevărat europeană, cel puţin în ceea ce priveşte lingvismul în jurul Castelului, ceea ce înseamnă 
afişaj şi ghizi care vorbesc maghiara. Spun că nu înţeleg sau nu sunt oameni care să-i ghideze în 
jur. La evenimente culturale, ok, consider că investiţie de 60 miliarde de lei, este mult pentru ceea 
ce s-a produs şi constat cu tristeţe că evenimente cu adevărat valoroase, sunt tot mai puţine în 
Hunedoara, respectiv şi finanţarea evenimentelor sportive au bugete incomparabile cu restul 
evenimentelor. Probabil cei care organizează evenimente în oraş, ştiu de ce are nevoie oraşul 
acesta, însă sunt convinsă că este şi un capitol, un grup de oameni în Hunedoara, care au nevoie 
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de mai multă cultură. Cultură, cu „c” mare şi cu majuscule. Unde este „Lista”? Adică Opera Nights, 
este singurul eveniment cultural, cu valoare culturală, are 700 mil. lei vechi, acum nu ştiu cu bani 
noi, iar restul evenimentelor, mult mai mult. Acesta este şi singurul eveniment cultural, iar 
evenimentele sportive, cu bani mai mulţi. Aceasta este doar o observaţie de a mea, cu siguranţă 
ştie oraşul şi Primăria de ce este această „Listă”, în felul acesta. Eu pot să aduc evenimente 
culturale în acest oraş, în măsura în care ele sunt şi pot fi susţinute, am zis-o de mai multe ori, nu 
cu sume din acestea, cu sume mult mai mici, însă este nevoie cu adevărat de o atitudine comună, 
pentru a susţine evenimentele culturale. De muzică de cameră, de concerte clasice şi aşa mai 
departe.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Mulţumesc. Dl. Mureşan.” 
 
Dl. Mureşan Vasile:  
„Pe amendamentele care s-au făcut, vis – a – vis de complexul turistic Castelul 

Corvinilor, eu am să mă abţin, din următoarele motive. În primul rând, mereu suspicionăm serviciile 
tehnice ale Primăriei, că ar umbla cu lucruri necurate. Eu cred că serviciile îşi fac treaba, îşi 
fundamentează bine proiectele şi nu cred că putem să propunem, luăm 100 mil de aici, le mutăm 
acolo, fără să ştim care sunt motivele tehnice, activităţile pe care le anulăm într-o parte, nu le mai 
susţinem financiar şi punem banii dincolo, fără să ştim pentru ce. Ce devize, ce activităţi şi aşa mai 
departe. În cazul Castelului, observăm o concepţie modernă, integrată, pentru un complex turistic 
european, şi ar trebui să îi lăsăm, dacă şi-au asumat răspunderea aceasta, să îşi termine 
proiectele. Sigur, să-i urmărim, pe lucrare, pe licitaţie şi aşa mai departe, dacă procedează corect, 
ce au făcut cu banii, nu să-i suspicionăm din capul locului. Trebuie să avem încredere în proiectele 
acestea şi nu să credem mereu că vor să fure bani, că până acum nu am văzut aşa ceva. Atunci de 
ce să venim cu suspiciuni?” 

 
Dna. Mornea Maria:  
„Eficienţă, nu suspiciuni. Eficienţă trebuie.” 
 
Dl. Mureşan Vasile:  
„De acord.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Mulţumesc. Dl. Artean.” 
 
Dl. Artean Mircea:  
„Eu aş dori să primesc o lămurire. Sigur că unul dintre amendamente sună, eventual 

să se ia, să se refacă piaţa Obor. Dar de la acel proiect, cu Cortul, care era 160.000, totuşi s-a făcut 
pe un fundament. Dacă luăm 100.000, înseamnă că nu se mai poate face. Sau se poate face şi cu 
60.000? Pentru că dacă nu se poate face, nu sunt de acord. Vreau să se facă. Dacă cineva poate 
să spună că se poate face acel cort cu 60.000, sunt de acord.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Da, o să primiţi acum lămuririle.” 
 
Dl. Artean Mircea:  
„Şi al doilea lucru, ca să închei, cred că manifestarea Opera Nights, merită mai mulţi 

bani din partea noastră. Este singura manifestare din Hunedoara, care are deja un răsunet în rândul 
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concetăţenilor noştri şi nu numai şi ar trebui să facem ceva în sensul acesta şi cred că mai mulţi 
bani ar fi în regulă. Mulţumesc.” 

 
Dna. Lovasz Bianca:  
„Voi începe cu al doilea subiect. Deci, Opera Nights este sponsorizat inclusiv de 

Consiliul Judeţean şi de Primăria Deva, se va ţine ca şi anul trecut, inclusiv la Deva şi inclusiv la 
Hunedoara. Suma aceasta este suma solicitată de cei care fac acest festival şi atât au cerut, în 
ideea în care, toate cele trei instituţii se unesc şi vor face posibil acest festival. În legătură cu cortul, 
nu este doar un simplu cort şi dl. consilier Artean, a punctat bine ideea dacă se iau 100.000 de la 
cort, poate nu se va mai realiza. Este adevărat că nu putem şti din start toate costurile acestui cort, 
dar nu este un simplu cort. Este puţin mai complex, în ideea în care se vede o altă viziune a 
căsătoriilor la Castel şi de fapt a cununiilor la Castel. Este o lucrare mai complexă.”  

 
Dl. Artean Mircea:  
„Deci în concluzie, nu se mai face?” 
 
Dna. Lovasz Bianca:  
„S-ar putea să nu se mai facă.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Noi am aprobat într-o şedinţă anul trecut la Casa Căsătoriilor, în acest moment taxa 

de căsătorie este 70 lei. Şi am aprobat o taxă specială pentru căsătoriile care se fac la Castel, iar 
eu cu dl. viceprimar, am convenit că o să lucrăm şi noi vineri, sâmbătă, duminică, să facem cununii 
acolo, în ideea de a produce bani. De a aduce bani la Buget. Pentru că acestea sunt condiţiile. 
Toată lumea pune accentul să faci venituri, să te descurci singur. Odată ce facem acest cort, să nu-i 
zicem cort. Trebuie să asiguri oamenilor de acolo şi nişte condiţii corespunzătoare. Vom face 
cununii în luna Iunie, Iulie, în luna August când este foarte cald. Trebuie să ai nişte echipamente 
care să asigure cât de cât un microclimat corespunzător. Trebuie să asiguri celor care vin acolo cu 
invitaţii un loc în care să sărbătorească, să ciocnească un pahar de şampanie, un covor roşu, adică 
dacă vrei să faci un eveniment pe care omul să dea 250 lei şi să aduci şi cupluri din altă parte decât 
Hunedoara, din Timişoara, din Arad, din Deva, din tot Judeţul, atunci trebuie să oferi şi nişte condiţii. 
Aşa a fost concepţia, iar eu am prezentat-o la vremea respectivă, când am aprobat această taxă de 
250 lei. Pentru că nu vor veni să plătească de trei ori mai mult, în condiţiile în care tu le oferi decât o 
scenă sau o masă pe care să semneze că s-au căsătorit.”  

 
 
Dna. Lovasz Bianca:  
„Costurile acestui cort vor fi mai mici, automat suma …se va….” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Mulţumesc. Dna. Mornea. Haideţi să trecem la votul amendamentului propus de dvs. 

Două amendamente aveţi, primul nu-l reţin, dacă puteţi să ni-l…Primul era ceva legat cu Anexa 1 
modificată corespunzător, dar nu ştiu la ce.” 

 
Dna. Mornea Maria:  
„Anexa 2. La anexa 2 am avut.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Deci amendamentul nr.1 propus de dvs. la „Lista de investiţii”.” 
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Dna. Mornea Maria:  
„La „Lista de investiţii”, a fost de la 67, punctul 1. „Lucrări noi, realizare drum acces”, în 

loc de 404, 304, pe „Bugetare”, 104, în loc de 204 şi introducerea la… 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„La cap.84…” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„La cap.84.2, „Reabilitare drumuri locale”, 100.000.”  
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Deci aici aş vrea să şi argumentez, este un amendament foarte bun, pentru că la cum 

arată acum oraşul după o iarnă destul de grea, noi nu vom putea cu băieţii de la atelier să 
reabilităm întregul oraş. Va trebui angajată o lucrare.”  

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Primul amendament.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Primul amendament.” 
 
Se supune la vot primul amendament al d-nei. consilier Maria Mornea, care întrunește 

19 voturi „pentru”. 
Amendamentul a fost adoptat în unanimitate. 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Următorul amendament îl aveţi la…” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„La hotărâre, la art.4.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„La art.4.” 
 
 
Dna. Mornea Maria:  
„La art.4, un aliniat nou. Finanţarea evenimentelor se va aproba lunar în Consiliul 

Local pentru luna următoare. Deci, revin. Finanţarea evenimentelor ce se vor realiza în 2015, se va 
face lunar, fundamentat, cu o lună înainte de organizarea evenimentelor.” 

 
Se supune la vot al doilea amendament al d-nei. consilier Maria Mornea, care 

întrunește 17 voturi „pentru” şi 2 voturi „abţinere”(Mărginean Alexandru, Radu Carollina). 
Amendamentul a fost adoptat. 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Acum trecem la votul amendamentelor propuse de dl. Bobouţanu.” 
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Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Dl. Crişan.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Da. Mă iertaţi dl. Crişan.”  
 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„A crezut că aţi renunţat.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Da. Spuneţi dl. Crişan.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Menţineţi…?” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Da, menţin.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Formulaţi.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Reducerea valorii de la 160.000, la 60.000.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Deci la poziţia respectivă, unde este prevăzut cortul la Castel.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Datorită faptului că nu are nevoie de 400 mp, la 400 mp, intră 500 de oameni.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Deci numai puţin, vă rog, că nu am înţeles. Deci amendamentul dl. Crişan.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Amendamentul este. Deci, 67.02, „Alte cheltuieli şi …de cununii”, în loc de 160.000, 

60.000 şi pe „Total” şi pe „Bugetat” şi plus la 54.2 „Alte cheltuieli de investiţii”, „Modernizare piaţa 
Obor”, în loc de 30.000, 130.000, şi pe „Total” şi pe „Bugetat”.” 

 
Se supune la vot amendamentul d-lui. consilier Crişan Ovidiu, care întrunește 15 voturi 

„pentru” şi 4 voturi „abţinere”(Artean Mircea, Mureşan Vasile, Mărginean Alexandru, Radu 
Carollina). 

Amendamentul a fost adoptat. 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Vă mulţumesc.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Dl. consilier Bobouţanu.” 
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Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„La art.3, la cap. 70.02 „Locuinţe, servicii şi dezvoltare publică”, poziţia 10, „Reabilitare 

faţadă principală şi zonă acces la imobilul de pe str. Libertăţii nr.13”, se mută 70.000 la cap. 65.02 
„Învăţământ”, poziţia 5, „Reabilitare termică, imobil Şcoala Gimnazială Nr. 2.”” 

 
Se supune la vot primul amendament al d-lui. consilier Dan Bobouţanu, care 

întrunește 18 voturi „pentru” şi 1 vot „împotrivă”(Artean Mircea). 
Amendamentul a fost adoptat. 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Următorul amendament.”  
 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„După art. 13, totodată aici anexa 1 şi 10 se vor modifica în mod corespunzător. După 

art. 13, se introduce un nou art. cu următorul cuprins, „Art. 14 se abrogă programul anual de 
achiziţii…” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Se aprobă, nu se „abrogă”.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Se aprobă programul anual de achiziţii publice pentru anul 2015, aprobat prin 

dispoziţia nr. 3363/2014, privind aprobarea proiectului programului anual de achiziţii publice pentru 
anul 2015 a primarului Municipiului Hunedoara, conform anexei nr. 13, art. 15, anexele de la 1 la 13 
fac parte integrantă din prezenta Hotărâre.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„De la 1 la 13?” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Da. De la art. 14 se vor renumerota art. în mod corespunzător.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Da.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Anexele, până acum Hotărârea avea 12 anexe, cu această anexă are 13 anexe.” 
 
Se supune la vot al doilea amendament al d-lui. consilier Dan Bobouţanu, care 

întrunește 19 voturi „pentru”. 
Amendamentul a fost adoptat. 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Următorul amendament legat de anexe. Art. 15, cu anexele 1, 13.” 
 
Se supune la vot al treilea amendament al d-lui. consilier Dan Bobouţanu, care 

întrunește 19 voturi „pentru”. 
Amendamentul a fost adoptat. 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-16 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.48/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2015 și a estimărilor pe anii 2016-2018 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din 
venituri proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil. 

-   se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 
-   se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil. 
-   se prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil. 
-   se prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna. Radu Carollina:  
”Deci o mică rectificare. Este vorba de articolul 13, acest punct al ordinii de zi, care se  

referă la Spital și la care am să mă abțin să votez.” 
 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
”Deci la articolul 13?” 
 
Dna. Radu Carollina:  
”Da, da.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Abținere la dezbatere și la vot.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1 – 19 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 49/2015 se aprob ă în unanimitate.   
 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului împrumutului intern al 
Municipiului  Hunedoara, pe anul 2015.              

      -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-   se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil. 
-  se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 
-  se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil. 
-  se prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil. 
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- se prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1 – 4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 50/2015 se aprob ă în unanimitate.   
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii 
pentru Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 

       -  d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -  se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil. 

- se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 
- se prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil. 
-  se prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Ce vreau să spun aici. Uitându-mă pe statul de funcții, aici, stau și mă mir cum 

funcționează spitalul. Deci, în asemenea condiții cred că este foarte greu, se descurcă extraordinar 
de greu pentru că sunt foarte multe posturi vacante. Mă uitam la secția de Cronici cu 6 posturi de 
îngrijitoare din care este numai 1 ocupat, 5 sunt vacante. Trebuie să ne gândim că trebuie să facem 
ceva. Nu se poate, deci cu un singur om în loc de șase să funcționeze. Avem, văd aicea secția 
C.S.N. adulți sunt 10 posturi vacante, nici unu loc ocupat. Deci tot…cred că secția asta nici nu 
există, este numai..„ 

 
Dna. Radu Carollina:  
”Chiar nu există.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Deci gândiți-vă”  
 
Dna. Radu Carollina:  
”Este pe statul de funcții dar nu sunt resurse financiare pentru a se da drumul la un 

astfel de compartiment.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Dar uitați-vă nu există, deci trebuie să ne gândim să facem ceva. Sunt probleme mari, 

părerea mea.” 
 
Dna. Radu Carollina:  
„Domnul consilier, dacă îmi permiteți, deci noi ne autofinanțăm, deci banii pe care îi 

are spitalul vin strict pentru ..„ 
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Dl. secretar Aurel Ra ță Bugnariu : 
”Doamna consilier nici măcar la deliberare nu aveți voie.” 
 
Dna. Radu Carollina:  
”Nu am voie să particip.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”La dezbateri și la votare.” 
 
Dna. Radu Carollina:  
”Nu am voie.„ 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Deci asta vroiam să spun că condițiile sunt foarte grele și să vedem ce putem face și 

încă o dată revin să ținem cât putem de doctorii pe care îi mai avem aici pentru că ce să…luni s-a 
întâmplat la Boș un caz, nu știu, nu cred că a apărut în presă, un copil a fost desfigurat de către 
câini la ora 6 după-masa, deci are 300 de copci pe el, este internat în spital și dacă nu era doctorul 
Melincovici, la care revin din nou,  în spital la aceea oră, nu știu, probabil trebuia dus în alt județ sau 
cine știe.. sau poate nu mai trăia. Deci trebuie să avem grijă de medicii pe care îi avem, să avem 
grijă de spitalul Hunedoara. La asta vroiam să spun că în condițiile în care funcționează acum este 
extraordinar de greu.” 

 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
”Mulțumesc.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.51/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea cesionării unei părți sociale 
reprezentând 5% din capitalul social al SOCIETĂŢII „PRIM HD” S.R.L. către SOCIETATEA 
„CORVINA HUNEDOARA” S.R.L..      

       - d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
”Da, o eroare materială. La articolul 1 din proiectul de hotărâre se va corecta, citez: 

„cedarea unei părți sociale cu o valoare nominală de 10 lei în loc de 20 lei, iar la articolul 2 se va 
corecta una parte socială cu o valoare nominală de 10 lei în loc de 20 lei”.„ 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță Bugnariu:  
”Ce s-a aprobat data trecută.” 
 

                 -  se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil. 
- se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 
- se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil. 
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- se prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil. 
- se prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil.  

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 52/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru  aprobarea completării Hotărârii Consiliului 
local al municipiului Hunedoara nr. 26/2014 privind aprobarea modificării şi completării Contractul 
de Concesionare a  Serviciului Public de Salubrizare a Municipiului Hunedoara nr. 
7838/144/27.02.2006, precum şi modificarea tarifelor practicate de  SC "PROSERV" S.A. 
Hunedoara, pentru prestarea serviciilor publice de salubrizare cuprinse în Pachetul de activităţi nr. 
3. 

       -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
”Nu am nimic de adăugat, eventual Direcția Tehnică dacă poate să explice despre ce 

este vorba.” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
”Vreau să precizez că avizele sunt aprobate în ședința de consiliu din luna Ianuarie din 

2014. În urma verificării Curții de Conturi fișele de fundamentare ale acestor tarife nu au fost 
conforme unui Ordin al A.N.R.S.C. Ele au trebuit completate fișele tariful rămânând același. Deci 
fișele s-au refăcut, fișele de fundamentare, tariful fiind cel aprobat de dumneavoastră în 2014, nu s-
a modificat nici un tarif.” 

 
Dl. Ciprian Palc ău:  
”A, deci nu votez tariful?” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
”Nu, nu s-a modificat, nu se modifică nici un tarif doar fișele care fundamentează. Nu 

au fost făcute corespunzător cu un Ordin al A.N.R.S.C, ceea ce a văzut Curtea de Conturi și ne-a 
adus observații în acest fel.„ 

 
Dna. Maria Mornea:  
”Și atunci totuși ce votăm?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Structura pe elementele de cost, atât.” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
” ”Structura elementelor..” 
 
Dna. Maria Mornea:  
”Și atunci, totuși, dacă nu se modifică ce votăm?” 
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Dl. Demeter Ladislau:  
”Fișa de fundamentare trebuie făcută conform Ordinului A.N.R.S.C.” 
 
Dna. Maria Mornea:  
”De acord cu dumneavoastră, trebuie  ..” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Iar rezultatul final rămâne același tarif. ” 
 
Dna. Maria Mornea:  
”Am înțeles.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță Bugnariu:  
”Aprobă fișele de fundamentare a tarifelor. Asta este modificarea la aceea hotărâre.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Atâta ni s-a solicitat doamna consilier.„ 
 
Dna. Maria Mornea:  
”Eu vreau să știm ce aprobăm.” 
 
Dl. Mircea Artean:  
”Scrie modificarea tarifelor.„ 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță Bugnariu:  
”Acela este titlul hotărârii din 2014, domnul consilier..E titlul hotărârii din 2014. Propriu-

zis această hotărâre o aveți doar cea cu litere înclinate.„ 
 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
”Articolul 1.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță Bugnariu:  
”Articolul 1, atât. Se aprobă fișele de fundamentare.” 
 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
”Mulțumim frumos. ” 
 

-  se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil. 
- se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 
- se prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna. Maria Mornea:  
”Deci nu pricep de ce trebuie să aprobăm fișele dacă noi am aprobat tarifele.” 
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Dl. secretar Aurel Ra ță Bugnariu:  
”În noua lor structură, în noua lor formularistică, doamna consilier,..” 
 
Dl. Ciprian Palc ău:  
”Păi consiliul local trebuie să le aprobe?” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
”Da, pentru că este hotărârea Consiliului Local..„ 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță Bugnariu:  
”Este decizia Curții de Conturi.„ 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
”Este sugestia Curții de Conturi care a ..” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Recomandarea.” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
”O recomandare, dacă doriți v-o citesc, punctul 2 cu privire la fundamentarea tarifelor 

de operare ”fișele de fundamentare a tarifelor vor fi acceptate și supuse spre aprobare Consiliului 
local doar după completarea lor corectă și legală de către prestatorul serviciilor și verificarea 
legalității și corectitudinii”. Deci asta era ideea. A fost o greșeală când s-a fundamentat fișa de 
fundamentare a tarifului. Nu s-a respectat Ordinul A.N.R.S.C. Și atunci trebuiau refăcute aceste 
fișe. Sugestia Curții de Conturi a fost să trecem din nou în ședința de consiliu acele fișe. Asta e. 
Tariful nu s-a modificat. ” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dna. Maria Mornea:  
”De aceea nici nu pricep. De ce trebuie să aprobăm din nou?” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
”V-am citit sugestia Curții de Conturi.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță Bugnariu:  
”Recomandare obligatorie.„ 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 53/2015 se aprob ă în unanimitate. 
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Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
”Un scurt cuvânt colegului nostru Ciprian Palcău.” 

 
Dl. Ciprian Palc ău:  
”Vreau să îi urez la mulți ani, este ziua colegului nostru Mircea Costa, multă sănătate.” 
 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
 „Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului local." 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

    PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT, 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
 

ședin ţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiulu i Hunedoara din  data de 13.02.2015 
 
 
1. Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a 
unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 13.02.2015 – 31.03.2015. 

Hotărârea nr.47/2015 se aprob ă în unanimitate.                                                                                  
 

2.  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al Municipiului Hunedoara pe anul 2015 și 
a estimărilor pe anii 2016-2018. 
     Hotărârea nr.48/2015 se aprob ă în unanimitate.                                                                                                                       

 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 și a 
estimărilor pe anii 2016-2018 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, 
aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.49/2015 se aprob ă în unanimitate.                                                                                                 
                                                                                                                        
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului împrumutului intern al municipiului  Hunedoara, 
pe anul 2015. 
          Hotărârea nr.50/2015 se aprob ă în unanimitate.                                                                                                                              

 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 
         Hotărârea nr.51/2015 se aprob ă în unanimitate.                                                                                                                       
                                                                                                                   
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea cesionării unei părți sociale reprezentând 5% din capitalul 
social al SOCIETĂŢII „PRIM HD” S.R.L. către SOCIETATEA „CORVINA HUNEDOARA” S.R.L. . 
          Hotărârea nr.52/2015 se aprob ă în unanimitate.                                                                                   
                                                                                                           
7. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea completării Hotărârii Consiliului local al municipiului 
Hunedoara nr.26/2014 privind aprobarea modificării şi completării Contractul de Concesionare a  
Serviciului Public de Salubrizare a Municipiului Hunedoara nr.7838/144/27.02.2006, precum şi 
modificarea tarifelor practicate de  SC"PROSERV "S.A. Hunedoara, pentru prestarea serviciilor 
publice de salubrizare cuprinse în Pachetul de activităţi nr.3. 
           Hotărârea nr.53/2015 se aprob ă în unanimitate.                                                                                                                       
                                                                                                                  
                                                                               
 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 

 


